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VIURE NADAL EN PROFUNDITAT 

 
 
Benvolguts germans: 
 
 
Per a nosaltres, els cristians, Nadal és la celebració del gran esdeveniment de tots els temps: el fet 
insospitat que déu, mogut pel seu amor cap a nosaltres, ha volgut compartir la nostra existència i fer-
se un de nosaltres. si és veritat que déu s’ha fet home, llavors no són una mera il·lusió tots els nostres 
desitjos d’aconseguir la felicitat, perquè ha nascut el salvador que ens ensenya a viure en plenitud i 
obre el camí per a la vida eterna. Val la pena que celebrem en profunditat aquest esdeveniment, 
sense deixar-nos portar per la tendència generalitzada de convertir Nadal en unes festes d’hivern, 
oblidant la seva veritable raó de ser. Permeteu-me quatre consells per a viure Nadal com una de les 
grans festes dels cristians. 
 
 
El primer és que, enmig de l’aldarull d’aquests dies, trobem un moment de silenci i reflexió, per a 
poder aprofundir en el misteri que celebram. Per a això és molt important que participem en les 
eucaristies d’aquests dies solemnes, però també que busquem un temps per a llegir les narracions 
dels evangelis sobre el naixement de Jesús i deixar que parlin al nostre cor. Nadal té un gran poder 
transformador i, si la vivim bé, pot ajudar-nos a créixer humanament i espiritualment. 
 
 
El segon consell és que cuidem totes les expressions externes més pròpies de la nostra fe, com posar 
un betlem a les nostres cases, cantar nadales i desitjar un “bon Nadal” a totes les persones amb les 
quals ens trobem. són detalls que ens ajuden a recordar que el centre d’aquests dies de festa i descans 
està en aquest Fiet nascut a Betlem, al qual nosaltres reconeixem amb gratitud com el nostre senyor 
i salvador.És molt important, també, que fugiguem de l’ambient de consum que ens envolta aquests 
dies i que pot pervertir el sentit d’allò que celebram. està bé tenir detalls amb els fiets i fer regals a 
les persones que estimam, però hem d’evitar tot balafiament i luxe innecessari. com que venerem a 
un déu que neix pobre, en el centre de Nadal haurien d’estar els més pobres i necessitats. Nadal és 
temps de solidaritat, de pensar en les persones que tenen dificultats per a viure i de compartir amb 
ells els nostres bens.Finalment, Nadal ens convida a estrènyer els llaços amb les nostres famílies, 
compartint amb ells l’alegria que ens inunda aquests dies. És polit viure Nadal amb els familiars i 
amics, fent partícips als més petits del missatge de Nadal. Val la pena que pensem com podríem fer 
que Jesús sigui el centre també en les nostres celebracions familiars.en aquests dies són molts els 
atractius que ens conviden a viure superficialment Nadal, com a festa de xampany, menjars 
abundants, despesa i luxe. Però nosaltres els cristians no podem deixar-nos arrossegar per aquest 
corrent, sinó que hem de centrar la mirada i el cor en allò que sí que val la pena celebrar: que un Fiet 
ens ha nascut i aquest Fiet és el nostre salvador: 
 
Com Maria i Josep, també nosaltres podem portar als nostres braços Aquell que omple el món de 
llum i esperança.  
 
Bon i sant Nadal. 
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